
  ACTA 

Expedient núm.:  Òrgan col·legiat: 

CPCA/2023/1 Consell del Poble de Corró d'Amunt 

 

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ 

Tipus de convocatòria  Ordinària

Data  30 de gener de 2023

Durada  Des de les 19.00 h  fins a les 21.00  hores 

Lloc  Consell del Poble de Corró d’Amunt

Presidida per  Jordi Ganduxé Pascual 

Secretaria delegada Monica Sanchez Pedraza 

 

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ 

Nom i Cognoms Assisteix

Jordi Ganduxé Pascual SÍ

Albert Costa Serrano SÍ  (Arriba a les 19.35 h)

Jaume Travé i Colomé SÍ

Rafael Moyano (Suplent) SÍ

Moisés Torres Enrique NO

Mónica Sánchez Pedraza SÍ

Maria Manau (Suplent) SÍ  (Arriba a les 19.50 h)

Rafael Bernabé SÍ

Josep Vilaró Riera SÍ

Maria Viure SÍ

Domènec Pericas SÍ
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Una vegada verificada per la Secretaria delegada la constitució vàlida de l’òrgan, el
president obre la sessió, procedint a la deliberació sobre els assumptes inclosos en
l’ordre del dia.

A) ACTIVITAT DE CONTROL 

 

1- Aprovació de l'acta de la sessió anterior

El president dona la benvinguda als assistents.

Es procedeix a l’aprovació de l’acta de la sessió del 28 de novembre de 2022 que és
aprovada pels membres que formen el Consell.

A continuació es passen a tractar els següents altres punts de l’ordre del dia.

 

2- Donar compte de diferents resolucions

PLE del 24 de novembre de 2022

Proposta   d'aprovació   de   l’adhesió   de   les   Franqueses   del   Vallès   al   projecte
«Stolpersteine» impulsat per la institució «Memorial Democràtic» de la Generalitat de
Catalunya.

Proposta   d'aprovació   de   la   pròrroga   per   un   any   del   Conveni   de   cooperació
interadministrativa entre l'Ajuntament de les Franqueses del Vallès i el Consorci Besòs
Tordera relatiu al servei de neteja de la xarxa de clavegueram.

Proposta d'aprovació  del contingut i signatura del conveni amb l’Institut Català de les
Dones, relatiu a l’impuls de la prestació del servei d’Informació i Atenció a les Dones
(SIAD) i la realització de polítiques d’igualtat de gènere, per al període 2022-2025.

Proposta d’aprovació provisional de l’acord de modificació de l’Ordenança fiscal general
reguladora dels preus públics: preus per la prestació dels serveis de les instal·lacions
esportives municipals de gestió directa i indirecta per a l’exercici 2023.

Moció que presenten els grups municipals Junts per  les Franqueses  i Socialistes de
Catalunya-Candidatura de Progrés, i aprovada per Junta de Portaveus en sessió del dia
17 de novembre de 2022, per a la millora del finançament de l'administració local.

Moció   que   presenta   el   grup   municipal   Sal-Candidatura   d'Unitat   Popular-Alternativa
Municipalista, i no aprovada per Junta de Portaveus en sessió del dia 17 de novembre
de 2022, perquè es garanteixi el dret a la interrupció voluntària de l'embaràs (IVE) al
sistema sanitari públic
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Ple de data 22 de desembre de 2022

Proposta de resolució d’al·legacions i d’aprovació definitiva dels acords de modificació
de   les  Ordenances   fiscals   reguladores  dels   tributs   i  altres   ingressos  de  dret  públic
municipals per a l’exercici  2023, adoptats en sessió plenària del dia 27 d’octubre de
2022.

Ple de data 26 de gener de 2023

Proposta d'aprovació del conveni per a la millora dels serveis de transport de viatgers
per carretera a Granollers, Canovelles, les Franqueses del Vallès i la Roca del Vallès
per al període comprès entre l’1 de gener i el 31 de desembre de 2023.

Moció que presenta el grup municipal dels Socialistes de Catalunya -Candidatura de
Progrés, i aprovada per Junta de Portaveus en sessió del dia 19 de gener de 2023, per
l'educació inclusiva.

Moció que presenta el grup municipal Imagina Esquerra en Comú – Acord Municipal, i
aprovada per Junta de Portaveus en sessió del dia 19 de gener de 2023, a favor de
l'assignació del 25% del pressupost autonòmic de salut a l'atenció primària. 

JGL de data 1 de desembre de 2022

Proposta de concessió de llicència urbanística per a les obres d’instal·lació de 4,5 KWp
per   autoconsum   a   la   coberta   de   la   construcció   annexa   a   l’habitatge   en   sòl   no
urbanitzable amb emplaçament a la finca de Can Clauets de Corró d’Amunt (parcel·la
26   del   polígon   2   del   cadastre   de   rústica),   amb   referència   cadastral
08085A002000260001FR, de les Franqueses del Vallès.

JGL de dat 15 de desembre de 2022

Proposta d'autorització de la celebració del Trofeu Múixing Ullals de les Franqueses a la
zona esportiva municipal de Corró d'Amunt, els dies 17 i 18 de desembre de 2022. 

Proposta d’aprovació  de  les bases reguladores  de  la  convocatòria  per  a  la  selecció
d’estabilització de 2 places d’administratiu/va, escala administració general, subescala
administrativa,  grup C,  subgrup C1,  vacants a  la  plantilla  del  personal   funcionari  de
l’Ajuntament de les Franqueses del Vallès, més la constitució d’una borsa de treball,
mitjançant concurs de mèrits lliure. 

Proposta d’aprovació  de  les bases reguladores  de  la  convocatòria  per  a  la  selecció
d’estabilització   de   2   places   d’arquitecte/a   tècnic/a,   escala   administració   especial,
subescala tècnic mitjà, grup A, subgrup A2, vacants a la plantilla del personal funcionari
de l’Ajuntament de les Franqueses del Vallès, més la constitució d’una borsa de treball,
mitjançant concurs de mèrits lliure. 

Proposta d’aprovació  de  les bases reguladores  de  la  convocatòria  per  a  la  selecció
d’estabilització d’una plaça de tècnic/a mitjà/na (amb adscripció a l’àrea de seguretat
ciutadana), escala administració especial, subescala tècnic/a mitjà/na, grup A, subgrup
A2, vacant a la plantilla del personal funcionari de l’Ajuntament de les Franqueses del
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Vallès més la constitució d’una borsa de treball, mitjançant concurs de mèrits lliure. 

Proposta d’aprovació  de  les bases reguladores  de  la  convocatòria  per  a  la  selecció
d’estabilització de 2 places de tècnic/a mitjà/na (amb adscripció a l’àrea de dinamització
econòmica),   grup   A,   subgrup   A2,   vacants   a   la   plantilla   del   personal   laboral   de
l’Ajuntament  de  les Franqueses del Vallès més  la constitució d’una borsa de treball,
mitjançant concurs de mèrits lliure.

Proposta d’aprovació  de  les bases reguladores  de  la  convocatòria  per  a  la  selecció
d’estabilització  d’una plaça de treballador/a social,  equivalent  a grup A,  subgrup A2,
vacant a la plantilla del personal laboral de l’Ajuntament de les Franqueses del Vallès
més la constitució d’una borsa de treball, mitjançant concurs de mèrits lliure.

JGL de data 22 de desembre de 2022

Proposta d'aprovació inicial del projecte per a la pavimentació del segon tram del camí
de Can Cabeça al terme municipal de les Franqueses del Vallès.

Proposta d'aprovació de  les bases reguladores  de  la  convocatòria  per  a  la  selecció
d'estabilització de 6 places d'administratiu/va, escala administració general, subescala
administrativa,  Grup C, Subgrup C1, vacants a  la plantilla del personal funcionari  de
l'Ajuntament  de  les Franqueses del Vallès més  la constitució d'una borsa de treball,
mitjançant concurs oposició. 

Proposta d'aprovació de  les bases reguladores  de  la  convocatòria  per  a  la  selecció
d'estabilització   d'una   plaça   d'enginyer/a,   règim   funcionari   de   carrera,   escala
administració  especial,   subescala   tècnic  superior,  Grup A,  Subgrup  A1,  vacant  a   la
plantilla de l'Ajuntament de les Franqueses del Vallès més la constitució d'una borsa de
treball, mitjançant concurs oposició lliure. 

Proposta d'aprovació de  les bases reguladores  de  la  convocatòria  per  a  la  selecció
d'estabilització de 2 places de treballador/a social, equivalents a Grup A, subgrup A2,
vacants a la plantilla del personal laboral de l'Ajuntament de les Franqueses del Vallès
més la constitució d'una borsa de treball, mitjançant concurs oposició lliure. 

Proposta d'aprovació de  les bases reguladores  de  la  convocatòria  per  a  la  selecció
d'una plaça d'educador/a social, equivalent a Grup A, Subgrup A2, vacant a la plantilla
del personal  laboral  de l'Ajuntament de les Franqueses del Vallès més  la constitució
d'una borsa de treball, mitjançant concurs de mèrits lliure. 

Proposta d'aprovació de  les bases reguladores  de  la  convocatòria  per  a  la  selecció
d'estabilització de 2 places de tècnic/a mitjà/na (àrea noves tecnologies i comunicació),
equivalents   a   Grup   A,   Subgrup   A2,   vacants   a   la   plantilla   del   personal   laboral   de
l'Ajuntament  de  les Franqueses del Vallès més  la constitució d'una borsa de treball,
mitjançant concurs oposició lliure.

Proposta d'aprovació de  les bases reguladores  de  la  convocatòria  per  a  la  selecció
d'estabilització d'una plaça de tècnic/a auxiliar SIG., equivalent a Grup C, Subgrup C1,
vacant a la plantilla del personal laboral de l'Ajuntament de les Franqueses del Vallès
més la constitució d'una borsa de treball, mitjançant concurs de mèrits lliure. 
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Proposta d'aprovació de  les bases reguladores  de  la  convocatòria  per  a  la  selecció
d'estabilització   d'una   plaça   d'auxiliar   administratiu/va   (adscripció   Dinamització
econòmica) equivalent a Grup C, Subgrup C2, vacant a la plantilla del personal laboral
de l'Ajuntament de les Franqueses del Vallès més la constitució d'una borsa de treball,
mitjançant concurs de mèrits lliure.

Proposta   aprovació   de   les   bases   reguladores   de   la   convocatòria   per   a   la   selecció
d'estabilització d'una plaça d'auxiliar de suport gent gran, equivalent a Grup C, Subgrup
C2, vacant  a  la  plantilla  del personal   laboral  de  l'Ajuntament  de  les Franqueses del
Vallès més la constitució d'una borsa de treball, mitjançant concurs de mèrits lliure. 

Proposta d'aprovació de  les bases reguladores  de  la  convocatòria  per  a  la  selecció
d'estabilització   d'una   plaça   d'auxiliar   de   suport   d'informàtica,   equivalent   a   Grup   C,
Subgrup C2, vacant a la plantilla del personal laboral de l'Ajuntament de les Franqueses
del Vallès més la constitució d'una borsa de treball, mitjançant concurs oposició lliure. 

Proposta d'aprovació de  les bases reguladores de  la  convocatòria  per  a  la  selecció
d'estabilització de 2 places de personal d'oficis 1ª, equivalent a Grup C, Subgrup C2,
vacants a la plantilla del personal laboral de l'Ajuntament de les Franqueses del Vallès
més la constitució d'una borsa de treball, mitjançant concurs oposició lliure.

Proposta d'aprovació de  les bases reguladores  de  la  convocatòria  per  a  la  selecció
d'estabilització   d'una   plaça   d'auxiliar   administratiu/va   (adscripció   Alcaldia),   escala
administració general, subescala auxiliar, Grup C, Subgrup C2, vacant a la plantilla del
personal   funcionari  de  l'Ajuntament  de  les Franqueses del  Vallès  més  la  constitució
d'una borsa de treball, mitjançant concurs oposició. 

JGL de data 29 de desembre de 2022

Proposta   d'aprovació   de   la   modificació   de   la   tercera   addenda   al   Conveni   de
col·laboració   entre   l’Administració   de   la   Generalitat   de   Catalunya   mitjançant   el
Departament d’Educació i l’Ajuntament de les Franqueses del Vallès per al Pla Educatiu
d’Entorn.

JGL de data 12 de gener de 2023

Proposta d’aprovació de l’expedient de contractació relatiu al subministrament per a la
instal·lació i manteniment d’un caixer automàtic en el Casal de la Gent Gran i Centre
Social de Bellavista, en el terme municipal de les Franqueses del Vallès.

JGL de data 19 de gener de 2023

Proposta   de   concessió   de   llicència   urbanística   per   a   les   obres   d’instal·lació   solar
fotovoltaica de 4,95 KWp per autoconsum a la coberta de l’habitatge unifamiliar en sòl
no urbanitzable amb emplaçament a la finca de la carretera de Cànoves, Km. 5,120
(Corró d’Amunt), parcel·la 20 del polígon 4 del cadastre de rústica (referència cadastral
001951000DG41C0001EY), de les Franqueses del Vallès.

Proposta relativa a la tramesa d’al·legacions al Projecte de construcció de duplicació de
via,  Línia  R-3 de Rodalies  (Barcelona).  Tram:  Parets  del  Vallès  – La Garriga.  Via  i
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Electrificació. Expropiacions. 
DONAR SUPORT a les al·legacions presentades en data 18 de gener de
2023 i amb Registre d’Entrada 2023 E-RC-376 per tots els veïns afectats pel
desdoblament de la via en el sector de Can Baldic i Can Parets, al «Projecte de
construcció de duplicació de via, Línia R 3 de Rodalies (Barcelona). Tram: Parets del
Vallès La Garriga. Via i Electrificació. Expropiacions.».

JGL de data 26 de gener de 2023

Proposta   d’adjudicació   del   contracte   de   serveis   per   al   manteniment,   reparació,
renovació i millora de l'espai públic de les Franqueses del Vallès.R

Decrets

Decret  2022-3074   ADHESIÓ   A   LA   GUIA   COMARCAL   PER   FER   FRONT   ALS
MALTRACTAMENTS DE LES PERSONES GRANS DEL CONSELL COMARCAL DEL
VALLÈS ORIENTAL –
Decret  2022-3294    Acceptació   ajut   Programa   benestar   emocional   infància   i
adolescència –
Decret 2022-3336  Subvenció Temps per cures 2022-2023 --prestació  del servei  de
cura puntual per a nenes i nens dels 0 als 14 anys
Decret 2022-3353 Pressupost general - Pròrroga pressupost, exercici 2022 a exercici
2023
Decret 2023-0005 Transferència crèdit Consell Poble Corró d'Amunt –
Decret  2023-0164  JUSTIFICACIÓ   SUBVENCIÓ   CPCA   ANY   2021   €   500   Avv   Sant
Mamet
Decret 2023-0165 JUSTIFICACIÓ SUBVENCIÓ CPCA ANY 2021 € 800 Associació FM

Registres d’entrada:

2023-E-RE-1 Petició per disposar de l’espai del Consell per la celebració del Túnel del
Terror
2023-E-RE-12 Justificació subvenció Avv Sant Mamet prorrogada any 2021
2023-E-RE-13 Alliberar l’espai del Consell reservat pel taller de dansa dels dimarts
2023-E-RE-54  Justificació   subvenció   Associació   de   Festes   i   Festa   Major   «Els
Escaldums» prorrogada any 2021
2023-E-RE-70 Sol·liciten l’espai del Consell el 4 de febrer
2023-E-RE-133-408- Presenten justificació subvenció any 2022
2023-E-RE-174  Sol·liciten l’espai del Consell per diverses activitats (Carnestoltes, Dia
de la dona, Sant Jordi, Festa Major, Castanyada, Nadal) 
2023-E-RE-213 Sol·liciten l’espai del Consell el dia 29 de gener per una assemblea de
socis
2023-E-RE-302 Sol·liciten l’espai del Consell per trobades mensuals amb els veïns
2023-E-RE-410  Sol·licita   l’espai   del   ConSell   el   14   de   maig   de   2023     per  realitzar
activitats de participació ciutadana
2023-E-RE-496 Alliberar l’espai del Consell reservat pel taller de defensa personal
2023-E-RE-497 Sol·liciten l’espai per l’assaig de la coral
2023-E-RE-498 Sol·liciten l’espai de la casa de la mestra per realitzar l’activitat «Tardes
de records»
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Registres de sortida:

2022-S-RCPA-12/13 Trasllat providència acord romanent any 2022
2023-S-RE-278/9/464 Comuniquem termini presentació justificació subvenció any 2022 
2023-S-RE-491 Comuniquem resposta reg. 2023-E-RE-13 Taller dansa 
2023-S-RE-493 Comuniquem cessió espai 4-2-23 reunió Lliga Montseny 
2023-S-RE-496 Comuniquem cessió espai 29-1-23 per assamblea 

B) PART RESOLUTIVA 

3. Ratificar acord romanent 2022 i  donar compte de l’estat d’execució del  
pressupost any 2022

A continuació es llegeix l’acord pres pels membres del Consell  del Poble de Corró
d’Amunt en sessió interna que va celebrar el passat 12 de desembre de 2022: 

 ATÈS que una part del pressupost d’aquest any no s’ha destinat a cap despesa 

 ATÈS  que la partida destinada a pressupost participatiu de € 1.100 només s’ha
rebut una proposta i no ha estat escollida.

Els   membres   del   Consell   del   Poble   de   Corró   d’Amunt   en   sessió   interna   que   va
celebrar el passat 12 de desembre de 2022 ha ACORDAT destinar aquests diners a
l’adquisició   d’un   grup   electrogen   perquè   les   entitats   el   puguin   utilitzar   en   cas
d’emergència  i  per  la  substitució  de  les persianes del  Consell  del  Poble de Corró
d’Amunt per estar en molt mal estat.

 Aluminios Eduardo Pressupost de data 12-12-22  Import € 1.050,28 € (iva inclòs)

 Tallers Franqueses Pressupost 20-12-22 Import € 1.512,50 € (iva inclòs)

L’acord és ratificat per tots els membres de la taula.

ESTAT DE COMPTES 2022

A continuació la secretaria delegada llegeix les despeses de l’any 2022
PRESSUPOST D’11.550 € 

CALENDARI PARET 2023    573,54 €

APORTACIONS ECONÒMIQUES ENTITATS    6.500,00 €
U.S. FUTBOL    900,00 €
AVV SANT MAMET   3.300,00 €
CLUB CICLISTA      1.300,00 €
GRUP TEATRE BOINA        500,00 €
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SALVEM CORRÓ       500,00 €

APARELL DESFIBRIL·LADOR     731,08 €

DESPESES CONSELL (wifi)      530,76  €

DESPESES CELEBRACIÓ 25 ANIVERSARI       830,10 €
Forn J . Bassets      514,40 €
Actuació cantaires     302,50 €
Floristeria      13,20 €

ALUMINIS EDUARDO       869,20 €

TALLER FRANQUESES       1.512,50 €

TOTAL DESPESA 11.547,18 €

4. Aprovació pressupost, any 2023
A continuació és dona lectura de la proposta pel pressupost de l’exercici 2023.

5. El Consell parteix d’un pressupost d’11.000 € que es veu incrementat amb 550 €
més per assumir la despesa del desfibril·lador.
A ’espera que s’aprovin els pressupostos el pressupost continua sent el mateix
que de l’any passat.

PRESSUPOST 2023 11.550,00 € prorrogat

 CALENDARI PARET 2024           1.000,00 €
 APORTACIONS ECONÒMIQUES ENTITATS        6.500,00 €
 PRESSUPOST PARTICIPATIU        1.100,00 €
 APARELL DESFIBRIL·LADOR        731,08 €
 DESPESES CONSELL (WIFI)        600,00 €
 ALTRES            1.437,84 €
 ALUMINIS EDUARDO (RESTA PRESSUPOST 12-12-22)   181,08 €

TOTAL PRESSUPOSTAT 11.550,00 €

El president diu que amb relació al pressupost participatiu, cada any pren la paraula i
diu que cada any ens trobem que no hi ha propostes i al final s’ha de córrer per trobar
una   proposta i evitar que els diners siguin retornats a l’Ajuntament.   Es donarà un
temps raonable  per presentar-ne les d’aquest any  i espera que hi hagi.

Pren la paraula en Rafael Bernabé, que ja ho va dir a la interna,  que creu important,
si no apareix una proposta dintre del pressupost participatiu, com a alternativa, tenir
un llistat de despeses que caldria fer inversió com a Consell del Poble,   i no haver
d’anar corrent l’últim mes de l’any per no perdre els diners. Demana fer els deures
abans i si no apareix una proposta a escollir dins el pressupost participatiu, estirar del
llistat.
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Es passa a votació i per unanimitat  s’aprova el pressupost per aquest any 2023.

En resposta a la pregunta que fa una veïna de per què la despesa del calendari puja
menys que la dels altres anys, es contesta que l’empresa guanyadora va oferir aquest
preu, és més econòmic perquè també la qualitat del paper i el pes és diferent.
Fins a l’any passat no es licitava i aquest any la Secretaria va dir que s’havia de fer
així.
Per altra banda, també hi ha una diferència en la despesa del wifi, s’informa de quina
és la quota que es paga mensualment. 
Pel   que   fa   a   la   despesa   del   desfibril·lador   es   recorda   que   aquesta   despesa   ve
incrementada en el pressupost del Consell, perquè no és una despesa que assumeix
el Consell,  però si queda reflectida dins dels seus comptes.

Pel que fa al wifi, veïns es queixen del mal funcionament, que és mol sovint, inclús en
alguna ocasió   l’avaria  ha durat   fins   i   tot  una  setmana.  Demanen saber  si  aquest
problema que és reiterat s’ha exposat a la taula, perquè la cosa va a més

Pren la paraula en Rafael Moyano, com a suplent de l’entitat U.S. Futbol, que diu que
és un problema general de tot el poble,  el problema ve perquè no hi ha una antena
com cal. Ell en el seu moment va proposar posar una antena a la zona esportiva i va
posar  en contacte  un  responsable  de  telefònica  amb  l’ajuntament  i   semblava que
s’havia de fer càrrec Telefònica i l’ajuntament  volia que ho pagués tot la companyia i
es va rentar una mica les mans.

Un altre veí diu que hi ha un decret llei on Telefònica, Vodafone i les grans companyies
estan obligades  a fer arribar la telefonia a qualsevol lloc.
Va intentar pressionar a Telefònica amb aquest decret i no va aconseguir re,  perquè li
penjaven el telèfon.

Diu que  fa anys,  al  principi  no hi  havia aquests problemes de connexió,   i  segons
comentaris de tècnics de telefonia,   el problema està en el fet que les antenes que
estan situades a l’Ametlla, estan girades i fins que no es posi una antena mirant cap al
poble  aquest  problema continuarà  estant.  Demana a   l’ajuntament  que  miri  de   fer
pressió i si cal que es posi una altra.

També va tenir  una conversa amb la companyia Vodafone que  li  va dir  que si  no
teníem internet és perquè l’Ajuntament no els havien dit res, perquè bé a Corró d’Avall
sí que estan treballant i en el moment que l’ajuntament els hi digui, vindran.

Un veí manifesta que s’estan barrejant coses, una cosa és la fibra òptica, que va per
cable i l’altre és la cobertura a les cases disseminades que va per antena.

Una veïna proposa convocar als veïns i fer una queixa conjunta i que l’Ajuntament la
faci arribar a la companyia.
Es comenta que uns anys enrere,  ja es va fer una recollida de signatures i es va fer
arribar  a   la  companyia,  al  Departament  d’Indústria  de   la  Generalitat  amb còpia  a
l’ajuntament. En aquest escrit es demanava que fessin les actuacions pertinents per
resoldre el problema o es prendrien mesures judicials i van actuar.
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En Josep Vilaró diu que no fa gaire van venir a explicar al Consell  el sistema que
estaven posant en funcionament a Marata, a  través de  la Fundació Guifi.net   amb
l’aportació d’uns veïns perquè sortissin els números, amb independència de les quatre
grans companyies i creu que podria ser una altra opció.

Algun veí manifesta que no es tracta de pagar, que es tracta d’un servei bàsic.

Un veí diu que posant una antena a la part més alta del turó de Can Bertran, donaria
cobertura al  nucli,  però estaria d’esquena a  la urbanització.  Una antena posada al
punt més alt de la urbanització donaria cobertura a la urbanització i al nucli, però hi ha
població  i  no és recomanable,  en canvi,  una antena posada al   turó de   Can Ros
donaria cobertura al nucli i a la urbanització i no hi ha població, afavoriria a tothom i no
hi hauria problemes de salut.

El  president  diu que  tot  el  que es diu s’està recollint   i  que es  traslladarà a  l’àrea
corresponent.

A continuació s’aprova el pressupost de l’any 2023 que és aprovat per unanimitat dels
membres de la taula.

5. Pavimentació camí Can Cabeça

En   JGL   de   data   22   de   desembre   de   2022   es   va   aprovar   el   projecte   per   la
pavimentació de la continuació  del camí de Can Cabeça, fins a la cruïlla del camí Can
Llabrot.
S’asfaltarà uns 657 ml i tindrà una amplada aproximada de 4,75.
Ara   s’ha   de   redactar   el   plec   de   clàusules   i   licitar-ho.   Un   cop   surti   la   licitació   i
s’adjudiqui, està previst que l’obra duri un parell de mesos.

El cost del projecte és de 140.000 € i era necessari que estigués aprovat per JGL per
poder accedir a una línia de crèdit a cost 0 a través de la Diputació. No s’ha entrat
dintre d’aquesta  línia  de crèdit.  Tenint  en compte això,  el  president  diu que  l’altra
possibilitat que hi ha, i així està contemplat, perquè és la voluntat de l’Ajuntament, és
que  en   els  propers   pressupostos   del   2023,     aquesta   partida   hi   sigui,   però   s’han
d’aprovar els pressupostos.

Davant la pregunta que formulen de si els pressupostos no s’aproven abans de les
eleccions que pot passar, el president respon que el compromís hi és, ara ell no pot
responsabilitzar a un altre equip de govern, que no siguin ells, i que canviï això... ells
estan en el seu dret.

Pren   la   paraula   la   Maria   Viure   que   diu   que   des   d’abans   de   la   pandèmia   el
manteniment d’aquest tram de camí no s’ha fet,  i altres camins sí, fins i tot dues o tres
vegades.
Demana que es faci el manteniment, almenys fins que s’asfalti.

Una veïna diu que en un butlletí l’alcalde va publicar   que aquest any s’asfaltaria el
camí de Can Cabeça i al Consell també es va dir i diu que escriure coses que després
no es compleixen, això tampoc és.
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El president diu que independentment que el camí s’hagi d’asfaltar, el camí s’ha de
mantenir i es farà arribar la queixa a l’àrea corresponent.

Un veí pensa que un cop asfaltat s’incrementarà el trànsit i demana que es comenci a
pensar a  fer alguna acció  per reduir la velocitat dels cotxes.
El president contesta que està previst posar ressalts.

Una veïna demana que es repassin les cunetes del tram que està asfaltat, sobretot a
la part de dalt,  perquè hi ha una cuneta que pràcticament ha desaparegut.

Pren la paraula en Rafael Bernabé i demana que també es faci el manteniment del
camí de Can Jep a Corró d’Avall, que fa més d’un any que no es fa res i pràcticament
no es pot passar amb el cotxe. No s’està complint amb les pliques.

6. Donar compte temes pendents

 Pacificació ctra. BV-5151 Fase I   

S’informa que aquest divendres passat  l’àrea de Mobilitat  ha rebut confirmació per
part de la Diputació de la data de presentació del projecte.
Serà el 13 de febrer al Consell del Poble de Corró d’Amunt. 
Resta pendent la confirmació de l’hora, però serà al voltant de les 18.30 h o 19.00 h.
Es farà arribar una carta a les cases informant d’aquesta presentació.

 Millora i eixamplament ctra. BV-5151   

S’informa que no hi ha resposta per part de la Diputació a la petició d’ampliació de
terminis. El següent pas és respondre a les al·legacions que s’hagin presentat.

 
Un veí manifesta la seva preocupació per l’ampliació que suposa a cada banda de la
carretera. Diu que al final semblarà una via de doble carril.
Creu que seria millor ampliar una mica,   per evitar que els vehicles puguin picar els
retrovisors.
Aquest mateix veí demana que si cal una ampliació de la carretera i pacificació que
cal comptar amb els veïns. 
També diu que a pobles del voltant s’han posat radars per reduir la velocitat i ara els
vehicles respecten la limitació de velocitat, a Corró no ha vist ni policia ni radars i creu
que   seria  una bona mesura  de pacificació    per   reduir   la  velocitat  excessiva dels
vehicles.

El president diu que en l’eixamplament l’ajuntament no ha tingut res a veure, va ser la
Diputació que va dir que volien ampliar la carretera i l’ajuntament va demanar que hi
hagués  un carril bici.
La   Carretera   és   propietat   de   la  Diputació,   i   aquesta   té   la   seva   pròpia   normativa
d’ampliar una via d’una manera o una altra, però són ells qui ho decideixen. 
S’està  intentant  que vinguin  a explicar  el  projecte,   i    quan vinguin   totes aquestes
aportacions, queixes  se’ls hi poden fer arribar.
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 Sector C   
El president informa que s’està  redactant  un decret per demanar a la Generalitat el
retorn del terreny  de Corró d’Avall. També s’ha demanat hora   a Incasol per tractar
aquest tema i presentar la proposta.

 Actuacions zona d’escenari   

A continuació s’informa de les actuacions que el dia d’avui es té confirmat:

- Canviar finestres i porta emergència Despesa: 3.617,90 €
- Reforma de la instal·lació elèctrica de la sala de teatre. Despesa: 7.119,57 €.
- Instal·lació de cortinatge negre lateral i fons. Despesa: 4.416,50 €.

•
Els treballs es portaran a terme segurament durant el mes de febrer.

El president informa que la resta de la subvenció de 18.146,85, l’àrea de Cultura ens
ha comunicat que aquesta subvenció s’ha perdut.

Els assistents ho troben una mica estrany i volen saber els motius pels quals aquests
diners no són.
El president respon que els motius no els a sap, pot tenir una idea, però vol que la
resposta se li faci arribar per escrit.   Ell com a president del Consell va traslladar la
seva queixa als membres de la JGL i es lluitarà perquè aquests diners hi siguin. De
fet, s’està intentant buscar els diners.

El senyor alcalde està al cas i la regidora de l’àrea també. Si cal es demanarà al tècnic
i regidora, com a responsables, que vinguin a la propera   sessió perquè donin les
explicacions pertinents.
Un veí diu que des del punt de vista de cultura hi ha una despesa global a repartir
entre els habitants del municipi i tocaria a tants euros per cap. Si som 400 hi ha una
part que ens toca a Corró d’Amunt i el mateix diu que passa amb l’asfaltat del camí de
Can Cabeça,  ¿Quant s’ha gastat a les Franqueses?  Quan toca per habitant? Quina
és  la part  proporcional que ens toca?, perquè sembla que sempre anem a buscar
aquella subvenció   i confiar que arribarà, sempre estem perdent. Ens mereixem els
que paguem impostos un tipus de retorn de la part que ens toca, perquè l’any que ve
ens tornarà a passar el mateix.

 Informació estat MPGOU instal·lacions fotovoltaiques   

Una vegada recollides totes les aportacions s’està redactant el projecte. Un cop fet i
estigui redactat s’aprovarà inicialment, hi haurà un període d’exposició perquè la gent
pugui   presentar   al·legacions.   Un   cop   es   resolguin   les   al·legacions   s’aprovarà
definitivament i anirà a la Comissió d’Urbanisme.
Si algú pensa que hi havia un any de carència per la suspensió de llicències i parla de
memòria, però creu que acabava al juny o juliol.  En el moment que estigui aprovat
inicialment el temps aquest queda parat, per això ell creu que en termini màxim  d’un
mes  s’ha de presentar, creu que serà al febrer.
Pren  la paraula en Rafael Bernabé i  demana que queden tres plens abans de  les
eleccions i que es miri que no hagi d’anar a l’últim ple d’abril, perquè després s’entra
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en funcions .......

 Informació concessió zona esportiva Corró d’Amunt   

L’Avv Sant Mamet demanen que es confirmi que les propostes de l'Avv Sant  Mamet
(articles de necessitats bàsiques i paqueteria postal) s'han incorporat com a millores
en el plec de condicions administratives

«Sí que s'han incorporat les propostes en l'apartat de millores, ja que jurídicament,
per la naturalesa de l'objecte principal del contracte, no es podien incloure com una
obligació pel concessionari.

Criteri 8 de puntuació, pàg. 29 del Plec Administratiu de la licitació.
Al  no  ser  considerades  obligacions  de  la  prestació  del  servei  i  quedar  fora  de
l'objecte del principal del contracte, per això no surten al Plec Tècnic.»

A la licitació no s'esmenta la disponibilitat de la sala polivalent i volen saber de quina
manera es garantirà.

«Es donaran  indicacions i  instruccions  concretes  a  l'adjudicatari  sobre  la  gestió
d'aquest  espai.  Indicacions  de  les  quals  les  entitats en  seran  coneixedores
prèviament.»

L  'estat actual de la licitació:   

1.- Ja es va validar la documentació que es va requerir a dos dels tres interessats en
la licitació.

2.-  En data 16 de gener  es va enviar  carta  d'invitació  als   tres  interessats  perquè
puguin presentar les seves ofertes. 

3.- El 23 de gener, a les 10:30, es va convocar  als tres interessats a una visita a les
instal·lacions.

4.- Dimecres, 25 de gener, a les 23.59 h, va finalitzar el termini per a la presentació de
les ofertes per la plataforma de contractació.

5.- Un cop rebudes les ofertes s'ha de reunir la mesa de contractació per valorar-les i
fer la proposta d'adjudicació. L’obertura dels sobres serà demà 31 de gener a les 10 h.

6.-   El   Consell   d'Administració   s'haurà   de   reunir   amb   posterioritat   per   acordar
l'adjudicació del contracte.

 Altres   

- Font d’aigua i canvi de persianes 
S’informa que ja s’ha instal·lat la font d’aigua i que s’han canviat les persianes

13

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 6

22
G

LZ
T2

2J
ER

R
ZS

W
C

W
TH

5Q
3S

G
 

Ve
rif

ic
ac

ió
: h

ttp
s:

//l
es

fra
nq

ue
se

s.
ea

dm
in

is
tra

ci
o.

ca
t/ 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 1

3 
de

 1
6 



- Túnel del Terror
S’informa que l’U.S. Futbol ha presentat instància sol·licitant l’espai del Consell per
tornar a fer el túnel del terror aquest any.
En Josep Vilaró diu que l’Avv Sant Mamet també ha presentat  petició per celebrar la
castanyada aquest any, i si coincideixen les dus actes, no podrà ser, per tant, s’hauran
de posar d’acord, a no ser que l’ajuntament decideixi alguna cosa.
Creu que les dues entitats i els membres del Consell haurien de parlar per trobar una
solució i que les dues entitats puguin celebrar-ho.

- Queixa a E-Distribución Elèctrica:

L'Avv Sant Mamet de Corró d'Amunt ha enviat una carta de queixa a la companyia de
la  llum Endesa  i volen que aquesta petició  també sigui  traslladada pel Consell  del
Poble a  l'Ajuntament,   i  aquest que  la  faci  arribar   a  la companyia subministradora,
d'aquesta manera diuen, s'aconsegueix dues coses:  el recolzament  de l'Ajuntament
al   participar   de   la   gestió   i   visibilitzar   l'ampli   consens   respecte   d'aquest   problema
d'entitats i veïns.

Feta consulta al secretari accidental suggereix preparar una proposta i passar-ho per
junta de govern, amb una transcripció de la queixa que ha fet arribar  l'Associació de
veïns, i fent constar que l'ajuntament dona suport a aquesta queixa i reclama que es
duguin a terme les accions que siguin necessàries.

A continuació es llegeix l’escrit que es vol presentar i si tothom està d’acord, es tirarà
endavant. El president diu que és important que l’Avv Sant Mamet presenti la queixa a
companyia elèctrica.

«  El  divendres  05/08/2022  a  Corró  d’Amunt  es  va  produir  una  avaria  en  el
subministrament elèctric de l’empresa ENDESA que va durar aproximadament de les
16:30 fins les 22:30.

Aquesta durada tan prolongada en el temps ens fa pensar que va ser una avaria de
consideració.

En aquest cas la fallada elèctrica no només va perjudicar els veïns de Corró d’Amunt
sinó també a les entitats del poble, perquè va ser coincident amb l’acte d’inauguració
de la Festa Major i va afectar les activitats que s’organitzaven.

El poble de Corró d’Amunt ha patit de forma periòdica fallades en el subministrament
que han arribat a prolongar-se en el temps, en ocasions fins a dies sencers.

Aquesta  reiteració  de  les  avaries  ens  fa  preguntar  si  la  causa  del  problema  és
estructural, de dimensionament de la xarxa.

Per tal  de donar a conèixer aquesta problemàtica en el servei de subministrament
elèctric les entitats i veïns de Corró d’Amunt, a través del seu Consell de Poble, ens
adrecem a l’Ajuntament per recollir el seu suport i demanar-li que traslladi la queixa a
la companyia subministradora ENDESA al mateix temps que li requereixi explicacions
de les causes concretes de la fallada que es va produir el divendres dia 05/08/2022 de
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Festa Major.

També ens agradaria saber si la pròpia companyia ENDESA identifica les causes en
mancances d’infraestructura i si aquest fos el cas, si hi ha cap previsió d’inversions per
resoldre-les. «

Una   vegada   llegit   s’aprova   per   unanimitat   dels   membres   de   la   taula   i   s’acorda
presentar escrit donant suport a la queixa   que l’Associació entrarà i demanant que
s’aprovi per JGL i es traslladi a la companyia E-DISTRIBUCIÓN perquè efectuïn les
actuacions que siguin necessàries. 

7. Informació per la redacció  del Pla Mobilitat Urbana i Sostenible del Municipi

Les Franqueses estan elaborant el Pla de Mobilitat Urbana Sostenible del municipi, el
PMUS. Un pla que ha de servir  de guia per revisar  i  actualitzar  les estratègies de
mobilitat sostenible i adequar-les al que marca el pla director sobre aquesta matèria.

L'objectiu  és  transformar   l'ús  de  l'espai  públic  potenciant  models  de mobilitat  amb
menys impacte ambiental que l'actual. Per tant, les bicicletes, els patinets, els vianants
i el transport públic han de guanyar protagonisme davant el cotxe. D'aquesta manera,
a   més   a   més   d'aconseguir   una   mobilitat   més   sostenible,   també   s'avança   en   la
recuperació de  la complexitat   i  de  la vitalitat  dels carrers com a espais de  joc, de
trobada i de passeig.

Actualment,  el  procés d'elaboració del PMUS es troba en  la  fase de pre diagnosi,
analitzant la informació existent i treballant en l'establiment dels objectius específics
del   pla.   Durant   aquesta   fase,   l'Ajuntament   vol   comptar   amb   l'opinió   i   amb   les
aportacions   de   la   ciutadania,   beneficiària   en   darrera   instància   del   nou   model   de
mobilitat i dels efectes d'un espai públic més sostenible i amable. Per això, durant les
primeres setmanes del 2023 es realitzaran dues accions:

Fins  el  15  de  febrer  es pot   respondre  un qüestionari  sobre mobilitat  bé en paper
(repartim   l’enquesta   perquè   la   puguin   respondre),   o   telemàticament.   L’enllaç   el
trobareu a la pàgina web. 

El 31 de gener, de 18.30 a 20 h, pots participar en un taller sobre mobilitat sostenible a
la sala d'actes de l'Espai Can Prat. L'entrada és lliure.

L'objectiu de tot plegat és promoure el transvasament de les persones usuàries del
vehicle  privat  a  mobilitats  no  motoritzades  o  cap  al   transport   públic   i   reduir,  així,
l'accidentalitat, la contaminació, les despeses col·laterals a l'ús del cotxe al municipi...
La disminució de  l'impacte dels vehicles motoritzats permetrà de manera paral·lela
pacificar els carrers per introduir més usos socials a la via pública.

8. Informació de les entitats

En Josep Vilaró, representant de l’Avv. Sant Mamet, recorda que els dilluns i dijous hi
ha el taller de pintura, els cantaires assajant els dimarts perquè aquest any per la festa
major tenen la intenció de fer una obra «El Príncep d’Egipte»,  la dansa creativa es fa
els divendres i ahir va tenir lloc l’assemblea general de socis   i el 25 de febrer està
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previst celebrar el Carnestoltes.

L’Albert Costa en representació del Club Ciclista  informa que el 28 de març a les 20 h
a la Sala Polivalent de la zona esportiva de Corró d’Amunt, tindrà lloc la presentació
de la Copa Catalana.

          
Maria   Manau     en   representació   del   Grup   Teatre   Boina,   informa   que   tenen   una
proposta de fer un espectacle per la Festa Major.
Per altra  banda,  demana que  habilitin  algun focus  a  l’escenari  per quan vinguin a
assajar ells o els cantaires.

Pren la paraula la Maria Viure per dir-li a la representant del Grup Teatre Boina que
l’obra de   teatre que es feia per la Festa major era gratis i aquest any passat es va
cobrar tiquet i no estava especificat en la publicitat de l’obra.

Precs i Preguntes

Demana focus a l’escenari per poder assajar. S’informa que els focus hi son, però ara
està tot desconnectat perquè han de fer la intervenció per actualitzar la  instal·lació
elèctrica.

Un veí diu que en relació amb el Sector C, si ho ha entès bé, si algun jove de Corró
d’Amunt, vol un habitatge de protecció oficial s’haurà d’anar a Corró d’Avall.
És contesta que sí.

No havent-hi més preguntes ni assumptes a tractar, el senyor PRESIDENT aixeca la
sessió quan són les nou del vespre, i de la qual estén aquesta acta.

 

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT
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